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Technische vragen raad- en commissieleden    

aan het college 

 

Datum indiening : 01 maart 2021 

Registratienummer : E202107091  

 

Onderwerp: Bomenkap aan de Stationsweg 

Aan het college, 

 
Inleiding 
Naar aanleiding van de aandacht die er is ontstaan voor de bomenkap aan de Stationsweg en 
de beantwoording door het college op de vragen die de VVD heeft gesteld hebben wij als D66 
nog enkele vragen die onbeantwoord blijven. 
 
In 2015 hebben inwoners van de Stationsweg reeds vragen gesteld over het kappen van de 
zieke kastanjebomen, kenmerk E201540898. Er was namelijk in 2015 reeds sprake van het 
kappen van de bomen waarin de gemeente heeft aangegeven dat ook zij zo lang mogelijk 
geniet van de bomen mits dit veilig is. 
 

1. Wat is de reden dat er na vijf jaar uiteindelijk een situatie ontstaan dat dit niet meer 
veilig is? 

 
Aangezien de bomen op de monumentale lijst staan is een (nood)kapvergunning nodig. 
 

2. Is de (nood)kapvergunning ook daadwerkelijk aangevraagd en verleend en hoe is deze 
vergunning beoordeeld en door wie? 

 
In 2015 is gesproken over experimenten om de ziekte een halt toe te roepen, deze 
experimenten lopen sinds 2002. Daarin wordt ook aangegeven dat er tot op heden (2015) de 
uitkomsten nog niet voldoende zijn om op grotere schaal toe te passen. We zijn inmiddels 5 
jaar verder. 
 

3. Kunt u aangeven of de proeven/pilots om de ziekte een halt toe te roepen door middel 
van een heetwaterbehandeling afgeschreven zijn? 

4. Daarnaast wordt er gesproken over het toepassen van een knoflookpreparaat in 2002, 
alleen viel er in 2015 nog niet veel te zeggen over resultaten. Kunt u dit anno 2021 
wel?  

5. Maakt de gemeente gebruik van andere proeven om de bacteriën te doden op het 
kappen van bomen na? 

a. Zo ja, kunt u dit specificeren? Zo nee, waarom niet? 
 
Als antwoord op de VVD en in communicatie met de inwoners aan de Stationsweg geeft u aan 
dat het vervangen van de kastanjes en de uitwerking ervan plaatsvindt in het tweede kwartaal 
van 2021. Echter, de ziektes onder de kastanjes en met name aan de Stationsweg speelt 
blijkbaar al jaren. 
 

6. Waarom heeft het college niet eerder actie ondernomen om een vervangingsplan 
inclusief financiële dekking  op te stellen ten behoeve van de Stationsweg? 

7. Hoeveel bedragen de totale kosten ter vervanging van deze kastanjes aan de 
Stationsweg en hoe ziet het uitvoeringsplan hier eruit? 
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8. Kunnen wij van het college in de toekomst verwachten dat er pas een 
(boom)vervangingsplan opgesteld wordt wanneer er overgegaan is tot daadwerkelijke 
kap? 

 

Sebastian Visser 

D66 

 

Antwoord van het college 

Antwoord 

 

In 2015 hebben inwoners van de Stationsweg reeds vragen gesteld over het kappen van de 
zieke kastanjebomen, kenmerk E201540898. Er was namelijk in 2015 reeds sprake van het 
kappen van de bomen waarin de gemeente heeft aangegeven dat ook zij zo lang mogelijk 
geniet van de bomen mits dit veilig is. 
1. Wat is de reden dat er na vijf jaar uiteindelijk een situatie ontstaan dat dit niet meer veilig 

is? 
De reden voor de verandering van de risicostatus is de verergering van de aantasting van de 
bomen door de kastanjebloedingsziekte. Deze veranderde risicostatus is naar voren gekomen 
bij een bomeninspectie, die vorig jaar is uitgevoerd.  
 
Aangezien de bomen op de monumentale lijst staan is een (nood)kapvergunning nodig. 
2. Is de (nood)kapvergunning ook daadwerkelijk aangevraagd en verleend en hoe is deze 

vergunning beoordeeld en door wie? 
De kastanjebomen in de Stationsweg staan reeds sinds 2017 niet meer op de monumentale 
bomenlijst (zie AVV17-018). Een kapvergunning is derhalve niet nodig. 
 
In 2015 is gesproken over experimenten om de ziekte een halt toe te roepen, deze 
experimenten lopen sinds 2002. Daarin wordt ook aangegeven dat er tot op heden (2015) de 
uitkomsten nog niet voldoende zijn om op grotere schaal toe te passen. We zijn inmiddels 5 
jaar verder. 
3. Kunt u aangeven of de proeven/pilots om de ziekte een halt toe te roepen door middel van 

een heetwaterbehandeling afgeschreven zijn? 
Bij ons zijn geen vervolgonderzoeken bekend van de behandeling van kastanjes met 
warmtedekens, welke tussen 2014 en 2017 door de WUR (Wageningen University & 
Research) werden begeleid. De status van deze proeven/pilots is derhalve, voorzover ons 
bekend, niet veranderd sinds 2015. 
 
4. Daarnaast wordt er gesproken over het toepassen van een knoflookpreparaat in 2002, 

alleen viel er in 2015 nog niet veel te zeggen over resultaten. Kunt u dit anno 2021 wel?  
Van de werking van Allicin (‘het knoflookpreparaat’) zijn geen wetenschappelijk onderbouwde 
resultaten bekend, die het gebruik ervan rechtvaardigen. 
 
5. Maakt de gemeente gebruik van andere proeven om de bacteriën te doden op het kappen 

van bomen na? 
a. Zo ja, kunt u dit specificeren? Zo nee, waarom niet? 

Nee, nog niet. Wij volgen de ontwikkelingen aangaande boomziekten en -aantastingen op de 
voet via de vakbladen en kennisnetwerken. Helaas is er tegen deze aantasting nog geen 
middel of methode bekend. 
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Als antwoord op de VVD en in communicatie met de inwoners aan de Stationsweg geeft u aan 
dat het vervangen van de kastanjes en de uitwerking ervan plaatsvindt in het tweede kwartaal 
van 2021. Echter, de ziektes onder de kastanjes en met name aan de Stationsweg speelt 
blijkbaar al jaren. 
6. Waarom heeft het college niet eerder actie ondernomen om een vervangingsplan inclusief 

financiële dekking  op te stellen ten behoeve van de Stationsweg? 
Tot de resultaten van de laatste inspectie bekend waren, was er nog geen directe aanleiding 
voor het maken van een grootschalig vervangingsplan. 
 
7. Hoeveel bedragen de totale kosten ter vervanging van deze kastanjes aan de Stationsweg 

en hoe ziet het uitvoeringsplan hier eruit? 
Dit zijn we in aan het onderzoeken/uitwerken. De resultaten verwachten we in het 2e kwartaal 
2021 te kunnen presenteren. 
 
8. Kunnen wij van het college in de toekomst verwachten dat er pas een 

(boom)vervangingsplan opgesteld wordt wanneer er overgegaan is tot daadwerkelijke 
kap? 

Nee, normaal gesproken wordt bij een geplande kap van bomen eerst een vervangingsplan 
opgesteld. In het geval dat bomen een direct gevaar vormen voor de omgeving, neemt het 
college direct haar verantwoordelijkheid om eerst de omgeving veilig te stellen en volgt een 
eventueel vervangingsplan zo spoedig mogelijk. Voor wat betreft de bomenkap aan de 
Stationsweg lag het voornemen om op korte termijn de meest zieke bomen aan de 
Stationsweg te kappen er al enkele maanden, maar vanwege een ambtelijk 
capaciteitsprobleem kon nog niet worden gestart met het vervangingsplan. Zoals aangegeven 
bij vraag 7 is dit inmiddels opgepakt. Vanwege de slechte conditie van deze bomen is echter 
besloten om niet langer met de kap te wachten tot het vervangingsplan gereed zou zijn. Het 
betreft hier derhalve een uitzondering. 

 

 


